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Styrelsemöte för Karlstads Ridklubb 2024-02-11 

Tid: Kl. 18.00 
Plats: Karlstads Ridklubb, teorisalen och digitalt 
 
Närvarande:     
Inger Edfors  ordförande 
Karin Wadman Adeen             sekreterare 
Ami Cooper  vice ordförande 
Jaymie Grahn  kassör 
Charlotte Carlsson ledamot 
Joakim de Jong                         ledamot  
Jana Ehn   ledamot  
Erica Hinders                             ledamot 
Helena Svensson                      suppleant 
Therese Aitman suppleant 
Matilda Rosengren u-sek, ledamot 
Malin Stensson                   verksamhetschef, adjungerad  

Ej närvarande 
Tova Johnsson                 u-sek, suppleant 

§1 Mötets öppnande 
Inger Edfors förklarade mötet öppnat.  

§2 Val av justerare 
Erica Hinders utsågs att justera protokollet. 

§3 Godkännande av dagordning                                                                                                   
Dagordningen godkändes efter komplettering av: 
 §4 rättelse av datum, §5 villkor för deltagare, §7 verksamhetsberättelse.  

§4 Föregående protokoll 
Styrelsemöte 2024-01-21. Ändring § 4: Besöket från Hushållningssällskapet ägde rum den 22 januari.  
Dokumentet lades till handlingarna.  
Per capsulam beslut 2024-02-09 avseende Verksamhetsberättelse respektive Bokslut 2023 redovisas. 

§5 Ekonomi 
- Avgifter vt 24, anläggning 
Kassören presenterade ett förslag till differentierade avgifter för tävlingsryttare, medlemmar och icke 
medlemmar, och för fler tidsperioder än nuvarande avgifter.  
Styrelsen beslutade  
- att fastställa differentierade priser enligt bilaga 
- att ge 20 % rabatt på anläggningsavgiften vardagar kl. 8.00 – 15.00, då manegen inte är bokad 

av ridskolan. 
 
- Deltagande i extraaktiviteter  
Styrelsen beslutade  
- att en förutsättning för att delta i avgiftsbelagda aktiviteter (tex klubbtävlingar, kurser) är att 

man inte har förfallna, obetalade fakturor. 
Kassören och Helena Svensson fick i uppdrag att ta fram en uppdaterad text om faktureringsvillkoren 
som skrivs ut på fakturorna fr o m den 1 mars. 
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§6 Rapport från verksamhetsområden 
- Ridskolan 
Avseende deltagande i ridledarkurs förtydligar styrelsen beslut från styrelsemöte 2024-01-21. 
Styrelsen beslutar  
- att KRK medfinansierar Hanna Anderssons (pnr) deltagande i ridledarkursen.  
- att KRK tillstyrker att Ida Åberg (pnr) och Tova Strömqvist (pnr) deltar i ridledarkursen, men 

med egen finansiering.  
Punkten förklarades omedelbart justerad. 

För att minska belastningen på hästarna håller verksamhetschefen tillsammans med ridlärarna på att 
ta fram ett reviderat lektionsschema. En nybörjargrupp startar under vecka 7. 
Hästar: En spekulant har tittat på Harry och återkommer för ytterligare provridning. Potentiell köpare 
finns för Cascaya. De hästar som är skadade (Cassandra, Ilsa, Tulip, Peppi) ska undersökas av 
veterinär under februari. 

- Usek 
Ungdomssektionen hade årsmöte den 28 januari. Två ledamöter avgick vid mötet och fyra nya valdes 
in. Man planerar en Mello-kväll med övernattning den 9 mars. 

- Anläggning 
Ordföranden har haft kontakt med kommunen angående bidrag till reparation av traktorn. Bidrag till 
detta kan sökas direkt, innan ansökan om det årliga bidraget för reparationer och underhåll. 
Räddningstjänsten genomförde tillsynsbesök 25 januari avseende brandskyddet och har angett vad 
som måste åtgärdas. Några av åtgärderna är komplettering av utrymningsskyltar, stängning av 
branddörrar, lättförståelig information om rutiner samt brandövning på plats. Ett föreläggande 
kommer att meddelas där kraven på åtgärder preciseras. 
ByggJansson har ännu inte lämnat någon offert på arbetet med att byta innertaket.  
Vi behöver åtgärda underlaget i ridhuset, men vår harv kan inte ställas in för djupharvning. 
Ridskolechefen undersöker om vi kan låna utrustning från någon annan anläggning. 
Några boxsidor i privatdelen behöver repareras. Vi har material, men vi kan behöva extern hjälp för 
håltagning i betongen. 

- Privatuppstallade 
Vi har två lediga boxar på privatsidan. Två boxar används till ridskolans hästar.  

-    Sponsorer 
Marknadsföringsarbetet pågår där Therese bokar möten och Ami skriver texter. Therese har gjort en 
sammanställning över de avtal vi har just nu. Det råder viss oklarhet om avtalen vad gäller skyltarna i 
manegen, som ska utredas. 

-    Tävling 
Tävlingsgruppen hade ett möte tidigare under veckan samt ett möte med tävlingsryttarna den 10 
februari. Planeringen av 2024 löper på. 

- Cafeterian 
Cafeterian har varit bemannad under lektionerna och vi har fått en positiv respons från besökarna. 
Vissa dagar har dock bemanningen fungerat lite sämre. Vi behöver se över rutinerna för hantering av 
matavfall. 

§7 Årsmöte 2024 
- Budget 2024  
Ordföranden redovisade det budgetförslag kassören och hon tagit fram. Styrelsen beslutar  
- att efter komplettering fastställa Budget 2024.  
Punkten förklarades omedelbart justerad.  
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- Verksamhetsplan 2024  
Mötet hade önskemål om förtydliganden i underlaget och man enades om att beslut i ärendet fattas 
per capsulam 12 februari.   

- Verksamhetsberättelse 2023  
Styrelsen tillstyrker att ordföranden gör några redaktionella ändringar i den 2024-02-09 fastställda 
verksamhetsberättelsen för 2023. 
                                                                           
§8 Övriga frågor 
- Ärendelista 
Ärendelistan hade skickats ut innan mötet. Dokumentet lades till handlingarna. 
 
§9 Datum för kommande möten 
Årsmöte den 17/2 kl. 15.00 
Konstituerande styrelsemöte den 18/2 kl 18 
 
§10 Mötets avslutande 
Inger Edfors förklarade mötet avslutat. 

                                                                                                                                                               

 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
Karin Wadman Adeen 
Sekreterare  
 
 
 
 
 
 
 
Inger Edfors                                                                                      Erica Hinders   
Ordförande                                                                                       Justerare 


